
Referat af bestyrelsesmøde d. 4. januar 2024 hos Børge Nielsen, Lundeparken 14, 1. tv. kl 17.30 

 

Tilstede var Tina, Børge og som gæst Merete (1. suppleant). Allan var fraværende uden afbud. 

Formålet med mødet var især at formulere bestyrelsens forslag til beboermødet, men også at vende de 
indkomne forslag fra beboerne. 

Vi havde selv 3 forslag, nemlig 

1) Forslag om betalingsvaskeri 
2) Forslag om ladestandere i Lundeparken  
3) Forslag om bog-bytte hylder i vaskeriet 

 

Kommentarer til de enkelte forslag: 

1) Betalingsvaskeri: vi ændrede udkastet, så miljøaspektet blev tydeligere. 
2) Ladestandere: her havde vi to forslag, nemlig 

 

a) Clevers forslag om to ladestandere, omkostning for afdelingen 40 000 kr 

b) Nortecs forslag om to ladestandere, omkostning for afdelingen 0 kr 

Vi diskuterede forskellen på de to forslag, hvor vi mente, at Clevers forslag var bedre, da 
bindings/afskrivnings-perioden kun var 5 år, hvorimod Nortecs forslag havde en urealistisk bindingsperiode 
på 10 år. Desuden var Clevers frikøbsværdi (100 000 kr) kun det halve af Nortecs (godt 200 000 kr).  

Og så har Clever 20 000 offentlige ladestandere ude i landet, så opladning hos Clever kan ske mange steder. 

Men så er der prisforskellen på 40 000 kr – derfor fremsætter vi de to forslag. Men blev enige om, at 
forslaget bl.a. skulle indeholde en tabel med sammenligning af forslagene, hvor fordele og ulemper fremgik. 

3) Bogbytte-hylder i vaskeriet 

Tina gentog, at hun gerne ville rydde op på hylderne, hvis det blev nødvendigt. 

 

Et forslag om hjertestarter blev udskudt til næste år pga. mængden af forslag, bestyrelsen allerede havde 
modtaget. 

Referent Børge 

 


